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Protokół nr 12/2024 

 

VII Sesja w dniu 27 listopada 2024 zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej w Ornecie w dniu  

18 listopada 2024 r. na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(t. j. Dz. U. z 2024 poz. 1465 ze zm.).  

Obrady transmitowane i nagrywane przez Urząd Miejski w Ornecie – rejestracja dźwięku i obrazu. 

Miejsce obrad: Sala Sesyjna Urzędu Miejskiego w Ornecie. 

Obrady rozpoczęto 27 listopada 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:45 tego samego dnia. 

Lista obecności Radnych, stanowi załącznik  nr 1 do protokołu sesji. 

Lista obecności zaproszonych gości, stanowi załącznik  nr 2 do protokołu sesji. 

Imienny wykaz wszystkich głosowań radnych, stanowi załącznik nr 3 do protokołu sesji. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Anna Bartoszewicz 

2. Alicja Grodowska 

3. Małgorzata Jankowska 

4. Marcin Jotko 

5. Piotr Junko 

6. Adam Kaczmarek 

7. Danuta Kamińska 

8. Daniel Kogut 

9. Józef Marijko 

10. Emil Rońda 

11. Andrzej Salamonik 

12. Paweł Skowyrski 

13. Józef Uzar 

14. Tomasz Włodarczyk 

15. Mariusz Wocial 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie VII sesji Rady Miejskiej w Ornecie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Propozycje zmian porządku obrad.  
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4. Przyjęcie protokołu VI sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 30 października 2024 r. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Orneta  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami określonymi w ustawie o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2025 – druk 53. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ,,Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025”- druk 54. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia jej 

dziennych stawek – druk 55. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Orneta – druk 56. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Orneta  a Gminą Lubomino  dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego publicznego 

transportu zbiorowego – druk 59. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Orneta  a Gminą Pieniężno  dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego publicznego 

transportu zbiorowego – druk 62. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXV/193/12 z dnia 12 listopada 2012 r. w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Orneta oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków – druk 60. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diety 

zryczałtowanej radnym Rady Miejskiej w Ornecie oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

przysługujących radnym– druk 61. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Orneta na lata 2024 – 2034 – druk 63. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Orneta 

na 2024 r. – druk 64. 

15. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami.  

16. Interpelacje i zapytania radnych składane zgodnie z art. 24 ust. 3 - 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.). 

17. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

18. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. 

19. Informacje i komunikaty. 

20. Zamknięcie obrad. 
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1. Otwarcie VII sesji Rady Miejskiej w Ornecie. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dobrze. Wybiła godzina 16, proszę o zajmowanie miejsc. 

Proszę Panią Małgorzatę Jankowską o odczytanie informacji. 

Radna Małgorzata Jankowska: Informacja dla uczestników 7 sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu  

27.11. 2024 r. Sesja Rady Miejskiej w Ornecie jest transmitowana na żywo i jest rejestrowana w formie 

dźwięku i obrazu. Nagranie sesji jest udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Ornecie. Administratorem danych osobowych jest Rada Miejska w 

Ornecie. Państwa dane osobowe będą przetwarzane w celu realizacji obowiązków prawnych ciążących 

na administratorze oraz gdy przetwarzanie jest niezbędne do wykonywania zadania realizowanego w 

interesie publicznym lub w ramach sprawowania władzy publicznej powierzonej administratorowi. 

Podstawą prawną przetwarzania danych jest artykuł 6 ustęp 1 litera c i e rozporządzenia Unii 

Europejskiej 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. zwane RODO, w związku z artykułem 20 ustęp 1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym stanowiącym, iż obrady rady gminy są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są 

udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy oraz w inny sposób 

zwyczajowo przyjęty. Pełną informację dotyczącą przetwarzania państwa danych osobowych można 

uzyskać na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Ornecie i Biuletynie Informacji Publicznej urzędu. 

Klauzula informacyjna wywieszona jest również na drzwiach wejściowych do sali, w której odbywa się 

sesja. Uczestnicy sesji, którzy nie chcą aby ich wizerunek był rozpowszechniany, mogą stanąć w miejscu 

nieobjętym zasięgiem kamer. kamer Informuję.. Jednocześnie informuję osoby uczestniczące w sesji 

Rady Miejskiej aby w trakcie swoich wypowiedzi, bez uzasadnionej potrzeby, nie ujawniały danych 

osób niebędących funkcjonariuszami publicznymi, nie pełniących funkcji publicznej, ani niezwiązanych 

z tą funkcją. Przewodnicząca Rady Miejskiej w Ornecie Alicja Grodowska. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Dzień dobry. Otwieram 7 sesję Rady 

Miejskiej w Ornecie. Bardzo gorąco witam radnych Rady Miejskiej w Ornecie. Witam Panią Katarzynę 

Lasocką Burmistrza Ornety. Pana Daniela Piotrkowskiego Zastępcę Burmistrza Ornety. Panią Annę Kich 

Skarbnika naszej gminy. Witam bardzo gorąco Pana Krzysztofa Gulbinowicza radcę prawnego. Witam 

Pana Kamila Nowickiego Komendanta Straży Miejskiej wraz z pracownikiem. Witam Panią Leokadię 

Adamczyk, Przewodniczącą Gminnej Rady Seniorów w Ornecie. Witam dyrektorów szkół i przedszkoli. 

Witam dyrektorów jednostek organizacyjnych naszej gminy. Witam sołtysów i przewodniczących 

osiedli, pracowników Urzędu Miejskiego i mieszkańców naszego miasta. Zamykam punkt 1. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 2 Stwierdzenie prawomocności 
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obrad. Proszę Państwa Radnych o przyciśnięcie przycisku kworum.  W dzisiejszej sesji uczestniczy 14 

radnych, a więc możemy podejmować uchwały. Zamykam punkt 2. 

 

3. Propozycje zmian porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 3 Propozycje zmian porządku 

obrad. Czy ktoś z Państwa Radnych, czy Pani Burmistrz? Pani Burmistrz chce wprowadzić. Proszę 

bardzo.  

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Witam Państwa serdecznie. Proszę o wprowadzenie do porządku 

obrad w punkcie 13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

powiatowi lidzbarskiemu na druku numer 65.  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa chce jakieś nowe 

propozycje? Nie widzę, a więc przejdziemy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

wprowadzeniem druku numer 65? Proszę o podniesienie mandatu i przyciśnięcie przycisku. Dziękuję 

bardzo. 14 głosami za przyjęliśmy propozycję zmian porządku obrad. Chwileczkę tutaj dla Pani Kasi, 

żeby Pani Kasia mogła…. [Wypowiedź z sali niezrozumiała] To tutaj jeszcze jest uwaga i prośba Pani 

Skarbnik, żeby ten punkt został wprowadzony dopiero po punkcie 14, po rozpatrzeniu projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Orneta, czyli po druku 64.  

[Wypowiedź z sali niezrozumiała]  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Panie Mecenasie, bo tutaj było, że wprowadzamy w punkcie 

13, a skoro w punkcie 15, to czy na nowo głosujemy?  

Radca prawny Krzysztof Gulbinowicz: Nie, nie ma takiej potrzeby.  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: To tylko... Tak, w punkcie 15. Dobrze dziękuję bardzo. Już 

mam uaktualniony porządek obrad, a więc zamykamy punkt 3. 

 

Głosowano w sprawie: Propozycje zmian porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad jako pkt 

13 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lidzbarskiemu 

- druk 65.  

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1Wyniki 

imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial. NIEOBECNI (1 )Emil Rońda 

Zgodnie z prośbą Skarbnik Gminy Anny Kich wprowadzono do porządku obrad jako pkt 15  - 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lidzbarskiemu - 

druk 65.  
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Zmieniony porządek obrad: 

1. Otwarcie VII sesji Rady Miejskiej w Ornecie. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Propozycje zmian porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu VI sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 30 października 2024 r. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Orneta 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami określonymi w ustawie o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2025 – druk 53. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ,,Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025”- druk 54. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia jej 

dziennych stawek – druk 55. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Orneta – druk 56. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Orneta a Gminą Lubomino dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego publicznego 

transportu zbiorowego – druk 59. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Orneta a Gminą Pieniężno dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego publicznego 

transportu zbiorowego – druk 62. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXV/193/12 z dnia 12 listopada 2012 r. w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Orneta oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków – druk 60. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diety 

zryczałtowanej radnym Rady Miejskiej w Ornecie oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

przysługujących radnym– druk 61. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Orneta na lata 2024 – 2034 – druk 63. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Orneta 

na 2024 r. – druk 64. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lidzbarskiemu 

- druk 65. – wprowadzony punkt 

16. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

17. Interpelacje i zapytania radnych składane zgodnie z art. 24 ust. 3 - 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.). 
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18. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

19. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. 

20. Informacje i komunikaty. 

21. Zamknięcie obrad. 

 

4. Przyjęcie protokołu VI sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 30 października 2024 r. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 4. Przyjęcie protokołu 6 sesji Rady 

Miejskiej w Ornecie w dniu 30 października 2024 roku. Otrzymali Państwo programem eSesja protokół, 

mieli możliwość zapoznania. Czy są pytania do protokołu? Nie widzę, a więc przechodzimy do 

głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu? Proszę o podniesienie mandatu i 

przyciśnięcie przycisku za, przeciw lub wstrzymujący. Protokół został przyjęty 14 głosami za. Zamykamy 

punkt 4. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu VI sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 30 października 

2024 r. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial. NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy 

Orneta z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami określonymi w ustawie o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 – druk 53. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 5. Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy gminy Orneta z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami określonymi w ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2025. Poproszę Pana Zastępcę Burmistrza o informacje na temat projektu uchwały. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Szanowni Państwo, projekt uchwały zawiera dane, 

zawiera priorytetowe zadania, które gmina Orneta chce razem z organizacjami pozarządowymi tutaj 

razem organizować. Zadanie numer 1 to jest organizacja wydarzeń społeczno-kulturalnych, imprez, 

spotkań, konkursów. Działanie numer 2 to jest działalność na rzecz kultury, sztuki, ochrony, dóbr 

kultury i dziedzictwa narodowego. Zadanie numer 3 to jest działalność na rzecz osób 

niepełnosprawnych. Zadanie numer 4 ekologia i ochrona środowiska. Zadanie numer 5 to jest działania 

edukacyjne na rzecz poprawy warunków ochrony przeciwpożarowej. Działanie numer 6 to jest 

działalność wspomagająca rozwój wspólnoty i społeczności lokalnej. Zadanie numer 7 to jest 
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świadczenie usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych w miejscu zamieszkania osób 

uprawnionych do świadczenia na terenie gminy Orneta. Zadanie 8 to jest prowadzenie 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Henrykowie przy Caritas. Te zadania gmina ma możliwość 

podjęcia dzięki ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Na te zadania gmina chce 

przeznaczyć 80 na zadanie numer od 1 do 6 - 83 tysiące złotych. Na zadanie 7 - 1 milion 550 tysięcy 

złotych i na zadanie numer 8 - 1 milion 621 tysięcy złotych. Myślę, że to... Jeżeli są jakieś pytania to. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? 

Informuję, że na wspólnym posiedzeniu komisji stałych uchwała otrzymała opinię pozytywną. Jeżeli nie 

widzę pytań, to przejdziemy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem uchwały? Proszę 

o podniesienie przycisku, podniesienie mandatu. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie, 14 głosami za. Zamykam punkt 5 dzisiejszej sesji. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu 

współpracy Gminy Orneta z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami określonymi w 

ustawie o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 – druk 53. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial. NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

Uchwała nr BRM.0007.71.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 27.11.2024 r. - stanowi załącznik nr 4 

do protokołu sesji. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ,,Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025”- druk 54. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 6. Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025. Chciałam poinformować, że gminny program profilaktyki 

jest to kontynuacja tych wszystkich działań, które były w latach poprzednich. Jedyną taką zmianą, która 

została wprowadzona to zaprzestanie finansowania noclegowni, ponieważ wytyczne Państwowej 

Agencji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych wyraźnie wskazują na to, że nie możemy finansować 

tego typu działań, że jest to zadanie pomocy społecznej i musi to być realizowane w rozdziale zadań 

Ośrodka Pomocy Społecznej, a pozostałe działania tutaj są dalej kontynuowane, tak jak w tamtym roku. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania do Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych? Proszę bardzo Pan Radny Adam Kaczmarek. 

Radny Adam Kaczmarek: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Państwo Burmistrzowie, Szanowni 

Państwo, ja mam pytanie jeśli chodzi o noclegownię. Czy funkcjonowanie i działalność noclegowni  
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w związku z tym ulegnie jakimś zmianom, ograniczeniom? Czy po prostu te pieniądze znajdą się  

w budżecie ośrodka MGOPS-u naszego? 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję. Proszę bardzo Pani Burmistrz.  

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Nie, absolutnie nie ulegnie zmianie. Działalność będzie na 

dotychczasowych zasadach, a finansowanie, po prostu przesunięcie środków nastąpi z tego paragrafu 

na ten i po prostu będzie to rozliczane z innych paragrafów. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych projekt uchwały otrzymał również opinię pozytywną. 

Przejdziemy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszę o podniesienie 

mandatu i przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Uchwała została podjęta 

jednogłośnie ,14 głosami za. Zamykam punkt 6 dzisiejszej sesji. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia ,,Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2025”- druk 54. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial. NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

Uchwała nr BRM.0007.72.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 27.11.2024 r. - stanowi załącznik nr 5 

do protokołu sesji. 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia jej 

dziennych stawek – druk 55. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 7. Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia jej dziennych stawek. Proszę Pana 

Burmistrza o informacje na temat projektu uchwały. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Na podstawie ustawy o podatkach i opłatach 

lokalnych Rada Gminy może ustalać wysokość opłat. Opłaty, które były do tej pory, były z okresu jeszcze 

tego tak zwanego covidowego. Trochę podnieśliśmy te opłaty w tych wszystkich miejscach i zgodnie 

tutaj z propozycją przedkładamy właśnie dla Państwa Radnych. Nie wiem czy czytać w ogóle te stawki 

może, jakie były? Dobrze, to myślę, że to wszystko. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękujemy, wszyscy mieliśmy to. Czy ktoś z Państwa 

Radnych ma pytania? Nie widzę. Również na posiedzeniu Komisji Stałych projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie. A więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały proszę o podniesienie mandatu i przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? 
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Kto się wstrzymał? Uchwała została podjęta 13 głosami za, 0 przeciw, przy 1 głosie wstrzymującym. 

Zamykamy punkt 7. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz 

określenia jej dziennych stawek – druk 55. 

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (13) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Piotr Junko, 

Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł Skowyrski, 

Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial. WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marcin Jotko. NIEOBECNI (1) 

Emil Rońda 

Uchwała nr BRM.0007.73.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 27.11.2024 r. - stanowi załącznik nr 6 

do protokołu sesji. 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Orneta – druk 56. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Przechodzimy do punktu 8. Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Orneta. Proszę Panią Burmistrz o informację. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Szanowni Państwo, uchwała ma na celu wprowadzenie zmian 

umożliwiających gminie zawarcie umowy najmu lokalu na czas nieokreślony z osobami 

zamieszkującymi w lokalach w trybie najmu socjalnego, jak również osobom, które te prawo utraciły z 

powodu zbyt wysokiego dochodu. Również zmiana dotyczy uogólnienia katalogu osób wchodzących w 

skład najmu lokalu po śmierci najemcy lub po opuszczeniu lokalu przez najemcę, a także przez osoby 

zamieszkujące lokal bez tytułu prawnego do chwili śmierci lub opuszczenia lokalu. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie 

widzę. Na posiedzeniu Komisji Stałych opinia projektu uchwały wydana została pozytywna, a więc 

przechodzimy teraz do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem uchwały proszę o 

naciśnięcie przycisku i podniesienie mandatu. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została 

podjęta 13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym. Zamykam punkt 8. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Orneta – druk 56. 

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (13) Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr Junko, Adam 

Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł Skowyrski, Józef 

Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial. WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anna Bartoszewicz. NIEOBECNI (1) 

Emil Rońda 
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Uchwała nr BRM.0007.74.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 27.11.2024 r. - stanowi załącznik nr 7 

do protokołu sesji. 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Orneta a Gminą Lubomino dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego publicznego 

transportu zbiorowego – druk 59. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 9. Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy gminą Orneta a gminą Lubomino 

dotyczącego wykonania zadań z zakresu lokalnego publicznego transportu zbiorowego. Proszę Panią 

Burmistrz o informację. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Uchwała ta jest niezbędna celem zawarcia porozumienia z gminą 

sąsiednią, czyli z gminą Lubomino z uwagi na planowane wprowadzenie linii komunikacji gminnej 

między Ornetą a Lubominem. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie 

widzę. Uchwała na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych dostała opinię pozytywną. Przechodzimy do 

głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały proszę o podniesienie mandatu i 

przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 

głosami za. Zamykam punkt 9 dzisiejszego posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Orneta a Gminą Lubomino dotyczącego wykonywania zadań z 

zakresu lokalnego publicznego transportu zbiorowego – druk 59. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial. NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

Uchwała nr BRM.0007.75.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 27.11.2024 r. - stanowi załącznik nr 8 

do protokołu sesji. 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Orneta a Gminą Pieniężno dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego publicznego 

transportu zbiorowego – druk 62. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 10. Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy gminą Orneta a gminą Pieniężno 

dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego publicznego transportu zbiorowego. Proszę 

Panią Burmistrz o informacje. 
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Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Analogicznie uchwała dotyczy trasy, którą planujemy 

zorganizować między Ornetą a Pieniężnem i niezbędne jest do tego podjęcie uchwały przez Państwa, 

wyrażającej zgodę na podpisanie porozumienia z gminą Pieniężno. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie 

widzę. Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię na posiedzeniu Komisji Stałych. Przechodzimy do 

głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem. Proszę o przyciśnięcie przycisku i podniesienie 

mandatu. Kto przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami za. 

Zamykam punkt 10 dzisiejszego posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Orneta a Gminą Pieniężno dotyczącego wykonywania zadań z 

zakresu lokalnego publicznego transportu zbiorowego – druk 62. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial. NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

Uchwała nr BRM.0007.76.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 27.11.2024 r. - stanowi załącznik nr 9 

do protokołu sesji. 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXV/193/12 z dnia 12 listopada 2012 r. 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Orneta oraz warunków i 

zasad korzystania z tych przystanków – druk 60. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 11. Rozpatrzenie projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie gminy Orneta 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. Proszę Panią Burmistrz o informację. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Wprowadzenie zmian w tej uchwale ma na celu uporządkowanie 

lokalizacji i wyznaczenia przystanków komunikacyjnych, celem właśnie uruchomienia komunikacji 

gminnej i wyznaczenia właśnie dodatkowych nowych punktów przystankowych. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie 

widzę. Uchwała również, znaczy projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię na posiedzeniu Komisji 

Stałych. Przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały. Proszę o 

podniesienie mandatu i przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została 

przyjęta 11 głosami za, 0 przeciw, przy 3 głosach wstrzymujących. Zamykam punkt 11. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXV/193/12 z dnia 12 

listopada 2012 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Orneta oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków – druk 60. 
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Wyniki głosowania ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (11) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Piotr Junko, 

Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł Skowyrski, Tomasz 

Włodarczyk, Mariusz Wocial. WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Marcin Jotko, Adam Kaczmarek, Józef Uzar. 

NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

Uchwała nr BRM.0007.77.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 27.11.2024 r. - stanowi załącznik nr 10 

do protokołu sesji. 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diety 

zryczałtowanej radnym Rady Miejskiej w Ornecie oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

przysługujących radnym– druk 61. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzę do punktu 12. Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diety zryczałtowanej Radnym Rady Miejskiej w 

Ornecie oraz zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym. W projekcie tym została 

wprowadzona zmiana, wcześniej diety wypłacane Radnym były naliczane od najniższego 

wynagrodzenia, a chcemy aby od 1 stycznia były wypłacane od kwoty bazowej, ponieważ w ostatnim 

czasie bardzo mocno wzrasta te wynagrodzenie najniższe i w ślad za tym, by te diety nasze też szły do 

góry i chcemy, żeby były zachowane na tym poziomie jakie są w chwili obecnej. To tyle, czy są pytania 

do projektu uchwały? Nie widzę. Projekt uchwały również otrzymał pozytywną opinię na posiedzeniu 

wszystkich komisji stałych. Przechodzimy do głosowania, kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały? Proszę o podniesienie mandatu i przyciśnięcie przycisku. Uchwała została przyjęta 

12 głosami za, 0 przeciw, przy 2 głosach wstrzymujących. Zamykam punkt 12 dzisiejszego posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad 

wypłacania diety zryczałtowanej radnym Rady Miejskiej w Ornecie oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych przysługujących radnym– druk 61. 

Wyniki głosowania ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (12) Anna Bartoszewicz, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr Junko, Adam 

Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł Skowyrski, Józef 

Uzar, Tomasz Włodarczyk. WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Alicja Grodowska, Mariusz Wocial. NIEOBECNI (1) Emil 

Rońda 

Uchwała nr BRM.0007.78.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 27.11.2024 r. - stanowi załącznik nr 11 

do protokołu sesji. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Orneta na lata 2024 – 2034 – druk 63. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 13. Rozpatrzenie projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Orneta na lata 

2024-2034. Proszę Panią Skarbik o informacje o zmianach. 

Skarbnik Gminy Anna Kich: Szanowni Państwo, dokonane zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

są spójne z uchwałą w sprawie zmian w budżecie gminy Orneta na rok 2024 i dotyczą one wartości 

zbiorczych określonych w załączniku numer 1 i 2 do niniejszej uchwały. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie 

widzę. Uchwała otrzymała pozytywną opinię na posiedzeniu Komisji Stałych, a więc przechodzimy do 

głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem uchwały? Kto się wstrzymał? Kto jest przeciw? 

Uchwała została podjęta 12 głosami za, 0 przeciw przy 2 głosach wstrzymujących. Zamykamy punkt 13 

dzisiejszego posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Orneta na lata 2024 – 2034 – druk 63. 

Wyniki głosowania ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (12) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł Skowyrski, 

Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial. WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Adam Kaczmarek, Józef Uzar. NIEOBECNI 

(1) Emil Rońda 

Uchwała nr BRM.0007.79.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 27.11.2024 r. - stanowi załącznik nr 12 

do protokołu sesji. 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Orneta na 2024 r. – druk 64. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 14. Rozpatrzenie projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Orneta na 2024 rok. Proszę Panią Skarbnik 

o informacje na temat zmian zawartych w uchwale. 

Skarbnik Gminy Anna Kich: Dokonuje się zmniejszenia przeniesienia na rok 2025 plany dochodów i 

wydatków zadań inwestycyjnych: Modernizacja drogi gminnej Karkajmy - Orneta kwota 2 miliony 850 

oraz zadania Modernizacja drogi gminnej w Wojciechowie 980 tysięcy. Plan wyżej wymienionych 

wysokości dotyczy dofinansowania z Rządowego Funduszu Polski Ład. Kolejna zmiana: zwiększenie 19 

tysięcy 154 złote, jest to wsparcie finansowe na realizację zadania publicznego określonego w 

Rządowym Programie Wspierania Rodziny Asystent Rodziny 2024. Jest to zadanie prowadzone w 

MGOPS-ie w Ornecie oraz zwiększenie 2581 złotych - wpływ odszkodowania od ubezpieczyciela za 
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szkody wyrządzone w Ośrodku Sportu i Rekreacji w Ornecie. Zmiany w planie wydatków. Dokonuje się 

przeniesienia planu wydatku z wkładów własnych zadania inwestycyjnego Modernizacja drogi gminnej 

Karkajmy - Orneta 589 tysięcy oraz zadań: Położenie nakładki bitumicznej w Dąbrówce - 45 tysięcy, 

Wykonanie nawierzchni asfaltowej przy ulicy Przemysłowej - 50 tysięcy. Łącznie kwotę planu w 

wysokości 684 tysiące przeznacza się na zakup parkometru wraz z niezbędnym oprogramowaniem 35 

tysięcy, Dotację celową na pomoc finansową udzieloną Powiatowi Lidzbarskiemu na dofinansowanie 

zadania Przebudowa drogi powiatowej ulica Piaskowa 619 tysięcy oraz na zwiększenie zakresu 

realizacji zadania Remont nawierzchni jezdni ulicy osiedlowej przy ulicy Morąskiej w Ornecie 30 tysięcy, 

przy czym wartość powyższego zadania wyniesie 150 tysięcy złotych. W związku z niewykorzystaniem 

planu na wynagrodzenie nauczycieli w Przedszkolu nr 2 w Ornecie w kwocie 222 tysiące, dokonuje się 

przeniesienia planu na pokrycie planów na wynagrodzenie nauczycieli, administracji i obsługi w Szkole 

Podstawowej nr 1 w kwocie 95 tysięcy oraz na opracowanie projektu budowlano-wykonawczego dla 

zadania budowa żłobka przy budynku ulicy 1 Maja 54 w Ornecie 100 tysięcy złotych oraz na potrzeby 

pokrycia kosztów energii elektrycznej i cieplnej w Ośrodku Sportu i Rekreacji 27 tysięcy złotych. 

Dziękuję. To są te większe zmiany w budżecie. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie 

widzę. Projekt uchwały również otrzymał pozytywną opinię na posiedzeniu wspólnym Komisji Stałych. 

Przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem. Proszę o podniesienie 

mandatu i przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została przyjęta 11 

głosami za, 0 głosów przeciw, przy 3 głosach wstrzymujących. Zamykamy punkt 14 dzisiejszego 

porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy Orneta na 2024 r. – druk 64. 

Wyniki głosowania ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (11) Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr Junko, Danuta 

Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł Skowyrski, Tomasz Włodarczyk, 

Mariusz Wocial. WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Anna Bartoszewicz, Adam Kaczmarek, Józef Uzar. NIEOBECNI (1) 

Emil Rońda 

Uchwała nr BRM.0007.80.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 27.11.2024 r. - stanowi załącznik nr 13 

do protokołu sesji. 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Lidzbarskiemu - druk 65.  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 15. Rozpatrzenie projektu 
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uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lidzbarskiemu. Proszę oPanią Skarbnik  

o informację. 

Skarbnik Gminy Anna Kich: Udziela się pomocy finansowej Powiatowi Lidzbarskiemu w kwocie 619 

tysięcy 603 zł w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadania Przebudowa drogi 

powiatowej ulica Piaskowa. Powyższe środki zostały zabezpieczone w budżecie gminy i to jest od 

całości wartości zadania 25%. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania? Nie widzę. Projekt uchwały 

również otrzymał pozytywną opinię na posiedzeniu Komisji Stałych. Przechodzimy do głosowania. Kto 

z Państwa radnych jest za przyjęciem? Proszę o podniesienie mandatu i przyciśnięcie przycisku. Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została przyjęta jednogłośnie 14 głosami za. Zamykam punkt 15. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Lidzbarskiemu - druk 65. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, 

Piotr Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, 

Paweł Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial. NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

Uchwała nr BRM.0007.81.2024 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 27.11.2024 r. - stanowi załącznik nr 14 

do protokołu sesji. 

 

16. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 16. Sprawozdanie Burmistrza z 

pracy w okresie między sesjami. Proszę Panią Burmistrz o przedstawienie sprawozdania. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka Przedstawiła Sprawozdanie z pracy w okresie między sesjami, 

które stanowi załącznik nr 15 do protokołu sesji. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do Pani Burmistrz? Proszę 

bardzo, Pan Radny Adam Kaczmarek. 

Radny Adam Kaczmarek: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Ja chciałem zapytać o 18 listopad i 

podpisanie umowy użyczenia pod inwestycję Plac Zabaw na ulicy Przemysłowej. Kto ten plac zabaw 

będzie budował? O co tutaj chodzi? Bo nie słyszałem o tym projekcie jeszcze. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Taka trochę niespodzianka dla mieszkańców. Jest inwestor, który 

nabył od spółdzielni mieszkaniowej Warmia nieruchomości. Będzie developer, który wybuduje 

budynek mieszkalny, a obok jest nasza działka, która przy okazji będzie wykorzystana i 

zagospodarowana przez właśnie tego inwestora na plac zabaw i rekreacji, bo będzie dwuczęściowy, 

jest projekt oczywiście. Jeżeli Państwo macie chęć do zobaczenia, to jest do wglądu. Myślę, że będzie 

służył wszystkim mieszkańcom osiedla tego Warmii, bo to nie będzie zamknięty teren tylko otwarty. 
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Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę,  

a więc zamykamy punkt 16. 

 

17. Interpelacje i zapytania radnych składane zgodnie z art. 24 ust. 3 - 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.). 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 17. Interpelacje i zapytania 

radnych składane zgodnie z artykułem 24 ustęp 3-6 ustawy o samorządzie gminnym. Wpłynęły 4 

zapytania, które teraz odczytamy, a odpowiedzi na te zapytania będą udzielone na sesji w miesiącu 

grudniu. Jeszcze? [Wypowiedź z sali niezrozumiała] 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Junko: Dzień dobry. Od Pani radnej, Pani Anny Bartoszewicz wpłynęło 

pismo. Szanowna Pani Burmistrz w oparciu o artykuł 24 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym mając na uwadze liczne głosy mieszkańców posiadających garaże na działce numer 265/9 

obręb 5 miasta Orneta, gmina Orneta, 3 rząd garaży. Zwracam się z prośbą o wykonanie utwardzenia 

tej drogi jeszcze w 2024 roku. W przypadku braku środków finansowych w bieżącym roku proszę o 

ujęcie powyższego zadania inwestycyjnego w budżecie gminy na 2025 rok. Ponadto w imieniu 

dzierżawców tych terenów uprzejmie proszę o doświetlenie drogi dojazdowej do garaży poprzez 

dołożenie dodatkowej oprawy oświetlenia ulicznego do istniejącego nieopodal słupa ulicznego. 

Dzierżawcy tych terenów sygnalizują poważne problemy związane ze stanem nawierzchni drogi 

dojazdowej a także rosnącym ryzykiem dla bezpieczeństwa poruszających się nią osób. Droga ma liczne 

ubytki, nierówności oraz zastoje wody po opadach atmosferycznych, co znacznie utrudnia codzienne 

funkcjonowanie użytkowników. Podpisano Pani Anna Bartoszewicz.  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Kolejny wniosek Pani Anny Bartoszewicz Radnej Rady 

Miejskiej. Szanowna Pani Burmistrz w oparciu o artykuł 24 ustęp 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o 

samorządzie gminnym. Mając na uwadze to iż w budżecie gminy Orneta na 2024 rok zaplanowane są 

środki finansowe w wysokości 50 tysięcy złotych na wykonanie zadania pod nazwą Wykonanie 

nawierzchni asfaltowej przy ulicy Przemysłowej 6 i 8 oraz to, iż do chwili upłynięcia terminu składania 

ofert w ogłoszonym postępowaniu na remont nawierzchni wyżej wymienionego odcinka drogi 

osiedlowej nie wpłynęła żadna oferta. Proszę o udzielenie informacji czy gmina planuje powtórzyć 

powyższe postępowanie jeszcze w 2024 roku. Jeżeli nie, proszę o udzielenie informacji na jaki cel 

zostaną przeznaczone środki, które zostały na ten cel zaplanowane w budżecie na 2024 rok. 

Nadmieniam, iż w dniu 14 października 2024 roku została zawarta umowa dzierżawy części działki 

numer 141/5, zlokalizowanej w obrębie 2 miasta Orneta, pomiędzy gminą Orneta, a wspólnotą 

mieszkaniową nieruchomości zlokalizowaną przy ulicy Przemysłowej 6 oraz Przemysłowej 8 w Ornecie. 

W związku z powyższym gmina posiada tytuł prawny do nieruchomości, na której ma być 

przeprowadzone wyżej wymienione przedsięwzięcie. Zgodnie z orzecznictwem prawo do 
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dysponowania nieruchomością na cele budowlane stanowi tytuł prawny, który może wynikać z prawa 

własności, użytkowania wieczystego, zarządu, ograniczonego prawa rzeczowego czy stosunku 

zobowiązaniowego np. umowy najmu, umowy dzierżawy bądź też innej umowy nienazwanej, która nie 

jest uregulowana w kodeksie cywilnym przewidującego, przewidującego uprawnienia do wykonywania 

robót budowlanych, przy czym uprawnienie to nie może być domniemane. Zgodnie z zawartą umową 

dzierżawy grunt, o którym mowa powyżej został wydzierżawiony gminie z przeznaczeniem na 

modernizację drogi dojazdowej do budynków mieszkalnych numer 6 i 8 przy ulicy Przemysłowej w 

Ornecie wraz z połączeniem ciągu komunikacyjnego z terenem położonym na działce numer 137/5 

obręb 2 miasta Orneta. Z poważaniem Bartoszewicz Anna. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Junko: W imieniu mieszkańców miejscowości Drwęczno składam 

wniosek o przywrócenie do użyteczności publicznej drogi gminnej do Ornety. Droga ta może być 

alternatywą dla drogi wojewódzkiej S 513. Wielu rolników mogłaby korzystać z tej drogi. Będzie to 

również odciążenie drogi wojewódzkiej, a zarazem w znaczny sposób zwiększy bezpieczeństwo 

uczestników ruchu drogowego. Podczas spotkania mieszkańców sołectwa Drwęczno z radnymi, 

mieszkańcy poruszyli najważniejsze ich zdaniem sprawy dotyczące poprawy jakości życia. Droga ta jest 

dla nich priorytetem. Deklarują pomoc w zakresie wykonania prac przy oczyszczaniu terenu. Bardzo 

proszę o pozytywne rozpatrzenie mojego wniosku. Z wyrazami szacunku radny Mariusz Wocial. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I jeszcze 4 wniosek radnego gminy Orneta Mariusza Wociala. 

W imieniu mieszkańców wsi Osetnik oraz Dąbrówka składam wniosek o przywrócenie do użyteczności 

publicznej drogi gminnej łączącej te wioski. Droga ta może być znacznym skrótem dla mieszkańców. 

Pełnić ona może funkcję bezpiecznej ścieżki dla pieszych i rowerzystów. Podczas spotkań i rozmów z 

mieszkańcami wyżej wymienionych sołectw wynika, że należy wykarczować krzaki i dokonać wycinki 

drzew. Mieszkańcy oferują swoją pomoc w zakresie wykonywania prac przy oczyszczaniu tego terenu. 

Bardzo proszę o pozytywne rozpatrzenie mojego wniosku z wyrażami, z wyrazami szacunku radny 

Mariusz Wocial. Czy jeszcze są interpelacje i zapytania? Proszę bardzo, pan radny Adam Kaczmarek. 

Radny Adam Kaczmarek: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Pani Burmistrz. Chciałbym złożyć 

zapytanie związane z organizacją gminnego transportu zbiorowego, z tego tytułu, że tak jak mówiłem 

wcześniej uważam to za bardzo interesujący pomysł. Natomiast wielu mieszkańców zwraca się do mnie 

z różnego rodzaju pytaniami dotyczącymi tego przedsięwzięcia. No i na nie wszystkie jestem w stanie 

odpowiedzieć. Być może Państwo dyskutowali to wcześniej, kiedy jeszcze nie byłem w Radzie o 

szczegółach tego transportu, natomiast takie zapytania chciałbym złożyć. Burmistrz Ornety, Pani 

Katarzyna Lasocka. Zgodnie z artykułem 24 ust. 3 i 5 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym, zawracam się z zapytaniem dotyczącym organizacji gminnego transportu zbiorowego w 

2025 roku. Rozpoczęcie realizacji tego zadania planowane jest od stycznia 2025 roku. W związku z tym 

proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania. 1. Jaki będzie całkowity koszt tego zadania, 
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które będzie realizowane w powiązaniu z dowozem uczniów do szkół? Środki własne i dotacja. 2. Jaka 

będzie wysokość środków finansowych, które gmina Orneta pozyska od Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego, od Zarządu Województwa, a jakie musi dołożyć z własnego budżetu na realizację tego 

zadania? 3. Ile kursów planuje się na zaplanowanych trasach, oprócz 3 związanych z dowozem dzieci? 

4. Czy w związku z realizacją gminnego transportu zbiorowego powiązanego z dowozem uczniów do 

szkół w 2025 roku przewidziane są oszczędności? Jeżeli tak, to na jaką kwotę? I 5. Gminny transport 

zbiorowy związany będzie z dowozem dzieci do szkół. Czy operator lub gmina zapewni dzieciom opiekę 

uprawnionej do tego osoby dorosłej podczas 3 kursów szkolnych? Jeżeli tak, to na jakich zasadach 

wybierane będą te osoby i kto to będzie? Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Na piśmie dostaniemy to, tak? Dobrze.  

Czy jeszcze ktoś z Państwa radnych? Nie widzę, a więc zamykamy punkt 17. 

18. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 18. Odpowiedzi na interpelacje, 

zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. Tu w tym punkcie 

nic nie mamy, bo nie było żadnych składanych, a więc zamykamy go i przechodzimy do punktu 

kolejnego. 

 

19. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Punkt 19. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców  

w sprawach dotyczących gminy. Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę, a więc zamykam punkt 19. 

 

20. Informacje i komunikaty. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 20, Informacje i komunikaty.  

Tu chciałam przekazać informacje dla mieszkańców naszej gminie, że na BIP-ie jest projekt uchwały  

w sprawie budżetu gminy na rok 2025 oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-

2034. Jeżeli mieszkańcy mają taką ochotę zapoznać się z projektem budżetu to proszę bardzo. Z mojej 

strony więcej nic, czy jeszcze ktoś? Pani Burmistrz chce, tak? Proszę bardzo. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Ja chciałabym Państwa serdecznie zaprosić na otwarcie 

strzelnicy wirtualnej, która odbędzie się w ten piątek o godzinie 11:00, o 10:00, przepraszam, w hali 

OSiR. Także jest to takie nowum w naszym powiecie, na które właśnie zapraszam, bo będzie można z 

tej strzelnicy korzystać nieodpłatnie po uprzednim ustaleniu godzin korzystania. I jednocześnie 

zapraszam na Wigilię Miejską połączoną z Jarmarkiem, która odbędzie się 8 grudnia w niedzielę, w 

godzinach od 12:00 do 17:00. Także serdecznie zapraszam wszystkich mieszkańców, wszystkich 

radnych, wszystkich przedsiębiorców i po prostu będziemy świętować. Dziękuję. 
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Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Pani Danuta Kamińska jeszcze prosi, tak? 

Radna Danuta Kamińska: Dobry wieczór Pani Przewodnicząca, wszyscy zebrani. Ja bym chciała 

poinformować zwłaszcza mieszkańców naszego miasta i gminy. W poniedziałek mieliśmy wizytę Pani 

Dyrektor Opieki Zdrowotnej w Lidzbarku Warmińskim i poinformowała nas o bardzo istotnym 

programie profilaktycznym dotyczącym raka jelita grubego i wykrywania. Profilaktyka jest bardzo 

ważna, lepiej to zrobić i myślę, że ta informacja, którą Państwu teraz przekazuję jest jedną z 

ważniejszych informacji, która dzisiaj prawdopodobnie tutaj padła, gdyż może zaważyć o Państwa 

życiu. Ja przekażę telefon do szpitala. Do szpitala możemy zadzwonić i umówić się na taką wizytę bez 

skierowania od naszego lekarza rodzinnego. Podaję telefony. Otóż osoby od 50 do 65 lat mogą się, 

mogą takie badanie wykonać. Od poniedziałku do piątku można dzwonić na telefon 519 133 099 bądź 

na centrale szpitala 089 767 22 71 wewnętrzny 261. Także bardzo gorąco Państwa namawiam na tego 

typu badanie. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Tutaj Pani Burmistrz mi podpowiada,  

że te informacje będą też umieszczone na stronie naszego Urzędu Miasta. 

 

21. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nie widzę, a więc 

dziękuję wszystkim za uwagę. Zamykam 7 sesję Rady Miejskiej w Ornecie. Do widzenia. Dziękuję. 

 

 

 

Przewodnicząca 

Rada Miejska w Ornecie  

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała 

Katarzyna Nowicka 


